
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundskolan och grundsärskola #4

Jag har ställt frågor till ledamöter i utbildningsnämnden om vilka skälen varit för att starta en
grundsärskola, svaret jag fått är att man fått en bild uppmålad för sig om stora besparingar i
kronor. Läser man beslutsunderlag etc så nämns det 13 miljoner kronor.

Jag har som du vet ställt frågor till ansvarig verksamhetschef hur man kommit fram till dessa
miljoner, detta då jag själv inte får ihop beräkningen. Själv får jag ihop en betydligt lägre
besparing om det nu ens blir en besparing.
Någon förklaring till hur summan 13 miljoner har jag inte fått.

Vad är din bild av besparingarna, är 13 miljoner rimligt eller ser du någon helt annan typ av
besparing?
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